



ELROWAD

ACCOUNTING, TAX AND CONSULTING
الرواد للمحاسبة والضرائب والاستشارات

✉ ELROWAD311@GMAIL.COM

☎ +2 0100 311 8943 - +2 23300849

📍 91 MISR WAL SUDAN STREET, HADAYEK EL KOBBA - CAIRO

المؤسس

Founder



الاستاذ / احمد حسن

محاسب قانوني وخبير ضرائب ومراقب حسابات شركات مساهمة وعضو مجلس إدارة ومستشار مالي لمجموعة من الشركات (خبرة أكثر من ٢٥ عام)

Chartered accountant, tax expert, auditor of joint stock companies, member of the board of directors, and financial advisor for a group of companies.

More than 25 years of experience



الرواد للمحاسبة والضرائب والاستشارات هي شركة محترفة متخصصة في تقديم خدمات المحاسبة والضرائب والاستشارات الشاملة. نحن نلبي احتياجات مجموعة متنوعة من العملاء، بما في ذلك الأفراد والشركات الصغيرة والشركات، ونقدم لهم حلولاً مخصصة لتلبية احتياجاتهم المالية.

Elrowad Accounting, Taxes & Consultant is a professional firm specializing in providing comprehensive accounting, taxation, and consulting services. We cater to a diverse range of clients, including individuals, small businesses, and corporations, offering them customized solutions to meet their financial needs.



فريقنا

يتكون فريقنا من محترفين ذوي مهارات عالية وذوي خبرة ، بما في ذلك محاسبون معتمدون ومستشارون ضرائب ومستشارون أعمال . من خلال الفهم العميق للوائح والممارسات المالية المحلية والدولية ، نضمن حصول عملائنا على معلومات وإرشادات مالية دقيقة وموثوقة وحديثة .

Our team

consists of highly skilled and experienced professionals, including certified accountants, tax consultants, and business advisors. With a deep understanding of local and international financial regulations and practices, we ensure that our clients receive accurate, reliable, and up-to-date financial information and guidance.

ELROWAD

ACCOUNTING, TAX AND CONSULTING
الرواد للمحاسبة والضرائب والاستشارات

Services we offer

الخدمات التي نقدمها

المحاسبة ومسك الدفاتر: نتعامل مع جميع جوانب التسجيل المالي ، بما في ذلك الحفاظ على دفاتر الأستاذ ، وإعداد البيانات المالية ، وضمان الامتثال لمعايير المحاسبة. هدفنا هو تزويد عملائنا بصورة واضحة ودقيقة عن صحتهم المالية.

Accounting and Bookkeeping: We handle all aspects of financial recording, including maintaining ledgers, preparing financial statements, and ensuring compliance with accounting standards. Our goal is to provide our clients with a clear and accurate picture of their financial health.

التخطيط الضريبي والإعداد: يساعد خبراء الضرائب العملاء في تحسين التزاماتهم الضريبية من خلال التخطيط الاستراتيجي والإدارة الضريبية الاستباقية. نبقى على اطلاع بأحدث القوانين واللوائح الضريبية ، مما يضمن الامتثال وتعظيم المزايا الضريبية لعملائنا.

Tax Planning and Preparation: Our tax experts assist clients in optimizing their tax liabilities through strategic planning and proactive tax management. We stay updated with the latest tax laws and regulations, ensuring compliance and maximizing tax benefits for our clients.

استشارات الأعمال: نقدم التوجيه والمشورة المهنية للشركات في كل مرحلة من مراحل دورة حياتها. من تشكيل الأعمال وهيكلتها إلى التحليل المالي وتحسين الأداء ، يساعد مستشارونا الشركات على اتخاذ قرارات مستتيرة وتحقيق أهدافهم.

Business Consulting : We provide professional guidance and advice to businesses at every stage of their lifecycle. From business formation and structuring to financial analysis and performance improvement, our consultants help businesses make informed decisions and achieve their goals.

التقارير المالية والتحليل: نقوم بإنشاء تقارير مالية شاملة وإجراء تحليل متعمق لمساعدة عملائنا على فهم أدائهم المالي وتحديد مجالات التحسين واتخاذ قرارات تعتمد على البيانات.

Financial Reporting and Analysis: We generate comprehensive financial reports and perform in-depth analysis to help our clients understand their financial performance, identify areas for improvement, and make data-driven decisions.

خدمات كشوف المرتبات: نحن نقدم معالجة فعالة ودقيقة لكشوف الرواتب ، ونضمن دفع الرواتب في الوقت المناسب ، والامتثال للوائح الرواتب ، ودقة الاستقطاع الضريبي.

Payroll Services: We offer efficient and accurate payroll processing, ensuring timely payment of salaries, compliance with payroll regulations, and accurate tax withholdings.

المراجعة والتأكد: تساعد خدمات التدقيق التي نقدمها الشركات في الحفاظ على الشفافية وتوفير الضمانات لأصحاب المصلحة. نقوم بإجراء عمليات تدقيق شاملة وتقييم الضوابط الداخلية وتقديم توصيات لتحسين الكفاءة التشغيلية.

في الرواد للمحاسبة والضرائب والاستشارات ، نحن ملتزمون بتقديم خدمة استثنائية ، والحفاظ على أعلى المعايير المهنية ، وبناء علاقات طويلة الأمد مع عملائنا. نهدف إلى أن نكون شريكا موثوقا به في نجاحهم المالي ونموهم.

Auditing and Assurance: Our auditing services help businesses maintain transparency and provide assurance to stakeholders. We conduct thorough audits, evaluate internal controls, and provide recommendations for improving operational efficiency.

At Elrowad Accounting, Taxes & Consultant, we are committed to delivering exceptional service, maintaining the highest professional standards, and building long-term relationships with our clients. We aim to be a trusted partner in their financial success and growth.

عملائنا

Our Clients

